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Vraag 
Naar aanleiding van 3.4 (voortgang organisatieontwikkeling) en 3.7 (jaarverslag archivaris) zouden wij 
graag een informatiesessie willen na het herfstreces om te spreken over informatieveiligheid en 
informatiebeheer. Acties lopen of worden gestart en we worden graag nauw betrokken bij dit 
onderwerp omdat veel is blijven liggen zoals uit het verslag blijkt. 
 
Antwoord: Op 28-10 is er een sessie met PS (commissie) over SlimCity en de stand van zaken daarvan. 

Daar zit informatieveiligheid en informatiebeheer in verweven. Als blijkt dat daar de onderwerpen 

informatieveiligheid en informatiebeheer in die sessie te weinig aan de orde komen, dan kan een 

vervolginformatie sessie worden georganiseerd hiervoor.  

 


